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«A xente aprecia o que merca»
28/10/2000 | Deza-Tabeirós

|

Elena Ferro Lamela adícase
profesionalmente ó coiro dende os

dezasete anos aínda que xa con doce
comenzou a ir ás feiras.

_Así o fixera teu avó e teu pái...
_Seguemos a tradición familiar xa que

meu avó era zoqueiro e ía ás feiras, meu
pái tamén e agora traballamos tamén no

mesmo miña nái, miña tía e miña irmán.
_¿Cal é o futuro da artesanía?

_A artesanía valórase cada vez máis e a
xente aprecia o que merca.

_¿Que pide o cliente?
_Facemos un pouco de todo porque o cliente pide dende un par de zocos 

ata un bolso, unha carteira ou unha funda para as gafas. É preciso ter
unha gran diversidade.
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